

Dubai Fishing Championship 2022

Instructions

1. General

DIMC is organizing this competition to support the fishing sport, this competition is a social and entertainment event for every fan of fishing from all around the emirates respecting and abiding the laws of the UAE.

2. Categories of competition

- Kingfish "Kanaad" Fish & Cobia "Sekil" Fish

3. Vessel

- The Vessel used for fishing to be registered and valid in UAE, having all safety and communication equipment.
- Availing the required sailing permissions from the designated authorities is the participant responsibility to fish in the allowed areas.
- NOC by the owner of the vessel if the participant is not an owner
- Participant is subject to disqualify if a complaint or any official authority (ie, coast guard,...) has on his participation.

4. Registration

- Open for the locals, expats and visitors of the UAE.
- Each vessel must have at least two persons onboard.
- Registration online or personally in DIMC by showing the vessel ownership and ID.
- 200/- AED cash is the registration fees.

5. Participation

- Permitted fishing method is Trolling ONLY using rod, reel or hand line.
- Nets, cages or long-lines and live-baits are not allowed.
- Live-baits allowed to be used in trolling rod or winch only, starting the documentation while the boat is on the move.
- Fishing at night is prohibited, allowed after sunrise.
- Fishing allowed in the UAE Territorial water ONLY.



- Exchanging catches is prohibited.
- Maximum (48 hours) allowed to Hand over the fish from the time of fishing.
- Only one catch permitted per each day of competition for each participant.
- Catch to be handed over in the designated area according to timetable.
- Provisional results will be announced daily.
- Ranking will be according to heaviest fish, in case of tie, the length of the fish will be considered, in case of tie, the earlier time of submission will be considered.
- Fishing is not allowed in water passages, restricted areas and Oil fields.

Documentation (catch not accepted/rejected when video not fulfilling the points):

- Continuous video showing the catch process from trolling the fish from water until weighing it.
- Recording in 360 degrees method to show the surrounding location clearly and slowly mentioning date and time.
- Showing the GPS coordinated and mentioning the competitor name and sticker no.
- Fixing the participation number on the boat, in case of number amendments or transferring it to another boat, the participation to cancel.

بطولة دبي لصيد الأسماك 2022

التعليمات

1. عام

انطلاقاً من حرص النادي ومساهماته الدائمة في الأنشطة المجتمعية تقام مسابقة دبي لصيد الأسماك التي تجمع هواة الصيد من مواطنين ومقيمين وزوار للمنافسة في جو ترفيهي اجتماعي وذلك دون الإخلال بالقوانين المعمول بها في الدولة.

2. فئات المسابقة

- سمك "الكنعدي" وسمك "السكرل".

3. الوسيلة البحرية

- يجب أن تكون الوسيلة البحرية مرخصة وبرخصة سارية المفعول، وتحتوي جميع معدات السلامة واجهزة الاتصال.
- تقع على عاتق المشارك الحصول على التصاريح اللازمة للإبحار من الجهات المختصة وذلك في الأماكن المسموح بالصيد فيها.
- عدم ممانعة بالمشاركة من صاحب الوسيلة إذا لم تكن مسجلة باسم المشارك.
- ستقوم اللجنة بإلغاء نتيجة المشارك في حالة ورود أية ملاحظات من إدارة حرس السواحل أو الجهات المختصة حوله.

4. التسجيل

- يحق المشاركة لجميع المواطنين والمقيمين وزوار الدولة.
- لا يقل عدد المشاركين عن شخصين في كل قارب.
- يكون التسجيل الكتروني أو بالحضور شخصياً إلى مقر النادي وإظهار ملكية الوسيلة والهوية
- رسوم التسجيل -/200 درهم تدفع نقداً

5. المشاركة

- يسمح بصيد الأسماك بطريقة التشاخيظ أو الجر فقط (Trolling)
- لا يسمح باستخدام الشباك أو الأقفاص أو المنشلة أو استخدام طريقة الزنزة.
- يسمح باستخدام الطعم الحي (السمكة الحية) في عملية الصيد بالصنارة أو الونش فقط وتبدأ عملية التوثيق عندما يكون القارب متحركاً.
- يمنع الصيد ليلاً ويسمح بعد الشروق.
- يسمح بالصيد في المياه الإقليمية التابعة لدولة الإمارات العربية المتحدة فقط.

- لا يسمح بتبادل الصيد بين المشاركين.
- يسمح بتسليم السمكة بحد أقصى (48 ساعة) من وقت الصيد.
- يتم استلام سمكة واحدة من كل مشارك في كل يوم من أيام المسابقة.
- يتم استلام السمكة حسب الاوقات المذكورة في البرنامج الزمني فقط.
- تعلن نتائج المشاركين الاولية بشكل يومي.
- الفائز هو صاحب السمكة الأكبر وزناً، وإذا تساوت أوزان أكثر من صيد فيؤخذ بطول السمكة وفي حالة تساوت الاوزان والأطوال يعتبر المشارك الذي أحضر صيده أولاً هو الفائز.
- يمنع الصيد في الأماكن المحظورة والممرات المائية وحقول النفط (الأشياء)
- توثيق الصيد (ترفض المشاركة أو تلغى في حال عدم توفر أي مما يلي في الفيديو):

- يجب أن يكون التصوير متواصل غير متقطع لجميع مراحل صيد السمكة من بداية جر السمكة في الماء وحتى رفعها للميزان لإظهار الوزن.
- التصوير بطريقة 360 درجة لبيان الموقع المحيط بمكان الصيد بشكل واضح وبطيء مع ذكر التاريخ والوقت.
- تصوير إحداثيات الموقع (GPS) وذكر اسم المتسابق وإظهار رقم المشاركة
- تثبيت رقم المشاركة على القارب بطريقة سليمة، وفي حال تم التلاعب بالرقم ونقله إلى قارب آخر سيتم إلغاء المشاركة.

- 5) Participant can request to substitute the sticker for valid reasons justified by the committee.
- 6) Video to be submitted at the same time as catch delivery to the committee, or the video to be sent to committee via email (fishing@dimc.ae) or WhatsApp number (0564114827), message should has; name, sticker number, date and catch type.
- 7) Videos to be sent to the above mentioned mobile number only.
- 8) Avoid 4K and 8K video resolution to transfer the video easily to committee.
- 9) The organizing committee has the ownership rights of the videos after receiving it from the competitor, the Club can dispose of it in the ways it deems appropriate.
- 10) It is prohibited to publish the video on social media.
 - The participant should wait to be informed by the committee that the catch is initially accepted.
 - The committee's initial acceptance of participation does not mean calculating the result definitively; this will be decided later on the validity of the fishing process.
 - The committee will keep the catch after initially accepting it.
 - Minimum weight for participation is (5) KG

6. Protests

- The competitor can protest after the receiving the catch by the committee and account the provisional results.
- The protest fee is paid 1500/AED upon filling out the protest form. It is refunded if the protest is accepted after being presented to a neutral committee for consideration. In the event of rejection, the fees are not refunded.

7. Scoring system

- Participant's points equivalent to the weight of biggest catch along the competition
- Points accumulated for each participant per round, which will determine the champion giving him/her the chance to participate in the Int. fishing competition.
- Prize giving ceremony will be awarded for the first three winners on each category

1. Championship Schedule

DIMC organizing the Dubai Fishing Competition in two Rounds during this season

- 5) يمكن للمشارك الطلب من اللجنة استبدال رقم المشاركة الخاص به وصرف رقم جديد لأسباب تراها اللجنة مقنعة.
- 6) يتم تسليم الفيديو بنفس وقت تسليم الصيد للجنة أو يتم إرسال الفيديو إلى البريد الإلكتروني (fishing@dimc.ae) أو عبر الواتساب إلى الرقم (0564114827) ويجب أن تحتوي الرسالة على: اسم المشارك، رقم المشاركة، التاريخ ونوع الصيد.
- 7) يجب على المشاركين الالتزام بإرسال الفيديوهات إلى رقم الواتساب المحدد اعلاه فقط.
- 8) تفادي التصوير بدقة ال 4K وال 8K وذلك لتسريع نقل الفيديو للجنة المنظمة.
- 9) تعود حقوق ملكية الفيديوهات للجنة المنظمة بعد تسلمها من المتسابق، وللنادي الحق المطلق بالتصرف بها بالطرق التي يراها مناسبة.
- 10) يمنع نشر التصوير على وسائل التواصل الاجتماعي.
 - على المشارك الانتظار ليتم إبلاغه بالقبول المبدئي أو رفض الصيد.
 - قبول اللجنة المبدئي للمشاركة لا يعني احتساب النتيجة بشكل نهائي وستقرر اللجنة لاحقاً صحة المشاركة واعتماد الوزن.
 - تحتفظ اللجنة على الأسماك المشاركة في المسابقة بعد القبول المبدئي للصيد.
 - أقل وزن مسموح به للمشاركة (5) كيلو غرام.

6. الاعتراضات

- يمكن للمشارك الاعتراض إذا استلمت اللجنة الصيد وعلنت النتائج الأولية.
- تدفع رسوم الاعتراض 1500/درهم عند تعبئة نموذج الاعتراض وتسترد في حال قبول الاعتراض بعد عرضه على لجنة محايدة للنظر فيه وفي حال رفضه لا تسترد الرسوم.

7. نظام النقاط

- تحتسب نقاط المشارك بما يساوي وزن أكبر صيد قدمه على مدار أيام المسابقة (الجولة)
- يتم تحديد بطل الموسم بجمع النقاط التي جمعها خلال جميع مشاركاته
- يتم التتويج لأصحاب المراكز الثلاثة الأولى في كل فئة نهاية كل جولة

1. برنامج البطولة

ينظم النادي بطولة دبي لصيد الأسماك على جولتين خلال الموسم الحالي

★ Prize money by Dubai International Marine Club

★ الجوائز المالية المقدمة من نادي دبي الدولي للرياضات البحرية

سمك السكل Cobia	سمك الكند King Fish	المركز Position
15,000 AED	25,000 AED	1 st
10,000 AED	20,000 AED	2 nd
5,000 AED	18,000 AED	3 rd
	15,000 AED	4 th
	14,000 AED	5 th
	12,000 AED	6 th
	10,000 AED	7 th
	8,000 AED	8 th
	7,000 AED	9 th
	6,000 AED	10 th
30,000 AED	135,000 AED	Total المجموع

Timetable of Second Round 9th – 13th March 2022

الجدول الزمني للجولة الثانية ما بين 9 – 13 مارس 2022

Friday 4 th of March to Tuesday 8 th of March 2022		الجمعة 4 مارس ولغاية الثلاثاء 8 مارس 2022	
Fees payment and stickers collection	From 10:00 to 16:00	من الساعة 10:00 حتى الساعة 16:00	دفع رسوم المشاركة واستلام الملصقات
Wednesday 9 th March to Saturday 12 th March 2022		من الأربعاء 9 مارس ولغاية السبت 12 مارس 2022	
Handover the catch	Daily From 16:00 to 20:00	من الساعة 16:00 حتى 20:00 يومياً	استلام الصيد
Sunday 13 th March 2022		الأحد 13 مارس 2022	
Prize-giving	Time 18:00	الساعة 18:00	التتويج

Handover and Prize Giving Location

📍 DIMC (Dubai Harbour)

Dubai International Boat Show

مكان تسليم الصيد والتتويج

📍 نادي دبي الدولي للرياضات البحرية (دبي هاربور)

معرض دبي العالمي لليخوت

